



Subject: UAE Flag Day.

Day: **Friday.**

Time: **09:50 am – 10:35 am.**

Date: **03rd November, 2023.**

Place: **School Campus.**

Objectives:

- To show loyalty and pride for the UAE flag.
- To understand what the colors of the UAE flag symbolize.
- To participate in the celebration of the UAE Flag Day.

Dear Parents,

On the occasion of the UAE National Flag Day, which falls on **Friday the 3rd November, 2023**, The Crown Private School will be celebrating this important event with a series of events and activities to mark this special day. The UAE Flag is considered a symbol of unity, peace and happiness and this day gives us an opportunity to promote and celebrate UAE values.

From Monday the 30th of October the students will beautify their classrooms with decorations made using the colours of the UAE flag during their club lesson.

On Friday the 3rd of November 2023, there will be some special performances by the students to mark the event.

We will also have a **marchpast and the hoisting of the UAE flag at 10:00am sharp.**

We request you to send your ward to school dressed in the colors of the UAE flag on this day.

We all long for this day to make our flag fly high as a symbol of pride.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: يوم العلم الإماراتي.

التاريخ: **3 نوفمبر 2023.**
المكان: **المبنى المدرسي.**

اليوم: **الجمعة.**
التوقيت: **10:35 - 09:50 صباحًا.**

الأهداف:

- يظهر الطالب/ة ولاءه و فخره بعلم دولة الإمارات.
- يتعرف على قصة علم الإمارات ومُصممه ورموز ألوانه.
- يشارك في احتفالات الدولة بيوم العلم.

أولياء الأمور الأعزاء:

تزامنًا مع احتفالات دولة الإمارات العربية المتحدة بيوم العلم والذي يصادف يوم الجمعة الموافق **3 نوفمبر 2023**، حيث ستوحد إمارات الدولة في تمام الساعة **10:00 صباحًا** لرفع علم الاتحاد الذي توج معاني الأخوة والوحدة في دولتنا الحبيبة.

و للتعريف بقصة العلم ودلالات ألوانه نظمت مدرسة كراون الخاصة العديد من الأنشطة التي تنوعت ما بين :

- أنشطة فنية متنوعة.
- تزيين الصفوف بألوان العلم الإماراتي.
- الاحتفال بيوم العلم من خلال فقرات متعددة تهدف للتعرف على قصة علم الإمارات و مدلولات ألوانه.
- عرض عسكري مع رفع العلم في تمام الساعة **10:00 صباحًا.**

يرجى من الطلبة ارتداء ملابس بألوان العلم الإماراتي أو حسب الفقرة المشاركين فيها.

ارفعه عاليًا ليبقى شامخًا.